
 
WATERPOLO
L'ASSOLIM CN MATARÓ, 
SUBCAMPIÓ D'EUROPA
L'equip de Dani Ballart va jugar 
la primera final de Champions 
de la seva història i va caure per un 
sol gol davant el CN Sabadell (9-8) 
després de fer un torneig extraordinari
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"Tenir el mar a 
prop, la platja, 
el port, la riera, 
els meus pares 
i els meus 
germans em fa 
molt feliç. Soc 
molt d’Arenys i 
del Maresme”

EL JUGADOR DEL
RCD ESPANYOL
TORNA A LES 
SEVES ARRELS: 
ARENYS DE MAR
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L ’Assolim Centre Natació Mataró va 
disputar a la piscina de Can Llong de 
Sabadell la segona Final Four de la 
seva història. La primera va ser el 2017, 

on va quedar en quarta posició. El dissabte 1 
d’abril de 2023 passarà a la història de l’enti-
tat perquè per primera vegada el seu equip 
femení de waterpolo va disputar la final de la 
màxima categoria continental. Un èxit sense 
precedents que apuntala el projecte esportiu 
del CN Mataró liderat per Dani Ballart, que ha 
convertit el seu equip en els 
últims anys en un dels grans 
actors del waterpolo europeu.
El conjunt mataroní es va pre-
sentar a aquesta Final Four 
havent guanyat tots els partits 
de fase classificatòria de for-
ma destacada, derrotant les 
que eren les vigents campi-
ones europees, l’Olympiakos 
grec, en quarts de final. Una final igualment 
històrica perquè era la primera vegada que 
arribaven dos equips catalans.
El CN Mataró va arribar a la gran final després 
d’haver fet un gran partit de waterpolo en 
semifinals enfront del Dunajvaros hongarès 

L’ASSOLIM CN MATARÓ, A LES PORTES DEL TÍTOL

SUBCAMPIONES D’EUROPA!
(12-9), amb tres gols d’Anni Espar i Vivian Se-
venich, que juntes van fer la meitat dels gols 
de l’equip.
A la final l’esperava el CN Astralpool Sabadell, 
que havia derrotat a les italianes de l’Ikipe Ori-
zzonte per la mínima (12-13). 
Les vallesanes, amb cinc títols al seu palma-
rès, van fer valer el factor camp, ja que jugaven 
davant el seu públic. Una final molt igualada 
que es va decidir en el segon quart amb el 4-1 
a favor del Sabadell. La reacció de les mares-

menques va ser extraordinà-
ria. Van dominar l’últim quart 
per 4-2 i van tenir la possessió 
i el tir per empatar mancant es-
cassos segons per acabar la fi-
nal. El CN Mataró es va quedar 
a les portes de la glòria (9-8), 
però totes les seves integrants 
poden estar molt orgulloses 
d’aquest subcampionat: Elena 

Sánchez, Silvia Morell, Simone Van de Kraats, 
Anna Gual, Vivian Sevenich, Rita Keszthelyi, 
Clara Cambray, Cristina Nogué, Silvia Avegno, 
Queralt Bertrán, Anni Espar, Marta Claveria i 
Elisabeth Carmona.
Ara, a la conquesta de la final de 2024!

Anni Espar va tornar a ser una de les
 jugadores més destacades

L’Assolim CN Mataró és actualment tota 
una potència del waterpolo europeu 

En la primera final 
de Champions de la 

seva història va caure 
per la mínima davant 

el CN Astralpool 
Sabadell (9-8)

NOTÍCIES
WATERPOLO
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SERGI 
GÓMEZ 
TORNA A 
ARENYS  
DE MAR

El central  
del RCD Espanyol,  
més de 300 partits  
a l’elit del futbol 

Entrevista de Toni Frieros
Fotos de Pep Morata

S i tanques els ulls, quins 
records de la teva infàn-
cia et venen al cap?
Estar jugant a futbol a la 

placeta de l’Església amb el meu 
germà gran, Agustí, i els meus co-
sins, vigilats per la meva àvia i la 
tieta. Vida de poble en estat pur. 
Records molt intensos...

Alguna persona especialment?
Estava molt unit a la meva àvia Fe-
licidad, la mare del meu pare. Era 
‘la Abuela’. Ells havien emigrat de 
Salamanca a Arenys de Munt, on 
el meu avi va treballar en la cons-
trucció. El meu pare va conèixer 
la meva mare, que era d’Arenys 
de Mar, i aquí va ser on van co-
mençar a viure quan es van casar i 
vam néixer nosaltres, els seus tres 
fills. La meva àvia era una persona 

molt sàvia i les seves reflexions i 
consells em van servir com a part 
de la meva educació.

I la teva etapa escolar?
Sempre he cregut que si he pogut 
arribar a ser futbolista professio-
nal, entre moltes altres coses, ha 
estat per la facilitat que vaig tenir 
de jugar al carrer. Abans em referia 
a la plaça de l’Església, però és 
que a La Presentació, el col·legi al 
qual hem anat pràcticament tots 
els nens d’Arenys de Mar, també 
vaig jugar moltíssim a futbol.

I això?
Primer deixi’m que li digui que no-
saltres vivíem just davant de La 
Presentació. Jo mirava pel balcó 
de casa quan entraven els meus 
companys de classe i llavors bai-
xava. La Presentació és un col·legi 
amb més de cent anys d’història. 
És on va estudiar la meva mare i 

“Tanco els ulls i em veig jugant a futbol de petit a la 
plaça de l’Església vigilat per l’àvia i la tieta, i també 

als camps del meu col·legi, La Presentació” 

ESPORTIU MARESME ha acompanyat la carrera futbolística de Sergi Gómez en el seu 
periple pel Celta i el Sevilla. Des de la temporada passada juga al RCD Espanyol, 
una decisió esportiva que li ha permès tornar a viure al seu Arenys de Mar natal,  

on va començar tot. Celebrem el nostre sisè aniversari amb ell

també la seva, la meva àvia. Tenia, 
i continua tenint, molt d’espai a l’ai-
re lliure, molt de bosc, i en aquests 
camps de terra em passava molt, 

molt de temps jugant a futbol. És 
d’on són els meus inicis.

Curiosament, mai vas arribar a 

ENTREVISTA
PORTADA
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jugar a l’Arenys de Mar. Vas co-
mençar a Canet...
Va ser el destí. Estava una tarda al 
pavelló d’esports del poble veient 
entrenar el meu germà Agustí que 
jugava a bàsquet i en comptes de 
botar la pilota de bàsquet amb les 
mans, el que feia era xutar-la a 
veure fins a quina alçada arribava. 
Els pares dels meus millors amics, 
Sergi Maymi i Ricard Rebollo, en 
van dir que estaven muntant un 
equip de futbol set a Canet de Mar. 
I així va ser com vaig començar al 
futbol federat.

I no va ser un equip qualsevol...
No, teníem un equipàs. Estava 
amb nosaltres Jordi Amat, que 
continua sent un dels meus mi-
llors amics. Aquesta és una de les 
grans herències de l’esport: amis-
tats que duren tota la vida. Aquest 
benjamí del Canet li plantava cara 
als grans equips: Barça, Espanyol, 
Damm... Al final d’aquella tempo-
rada l’Espanyol es va emportar 
cinc o sis nois.

T’hi vas quedar...
Fins a aleví A, que va venir el 
Mataró, llavors el millor club del 
Maresme. Vaig ser-hi tres anys i 
alguns dels meus millors amics 
són d’aquella època. Vaig ser molt 
feliç a Mataró. Cada any vam pujar 
de categoria.

Vas sortir de la teva zona de con-
fort...
D’Arenys de Mar a Mataró, al 
principi em portava el meu pare, 
fins i tot el meu avi, però va ar-
ribar un dia que hi vaig anar en 
patinet. Anava riera avall fins a 
l’estació. Allà agafava el tren fins 
a Mataró i pujava després fins al 
camp de futbol. Més tard vaig fer 
aquest mateix recorregut, però 
amb bicicleta.

I truca a la porta el Barça. Parau-
les majors...
En el meu últim any d’infantil amb 
el Mataró vam fer una gran tem-
porada i jo vaig ser convocat per a 
la selecció del Maresme i de Cata-
lunya. Albert Benaiges, que esta-
va vinculat al Mataró i al Barça, em 
va fitxar per al cadet.

Què et va aportar estar tants 
anys al Barça?
Vaig arribar sent un nen, amb ca-
torze anys, i em va permetre fer 
realitat un somni i perseguir un al-
tre: arribar al primer equip. És ve-
ritat que només vaig poder jugar 
un partit, però el viatge va valer la 
pena. A nivell formatiu, educatiu, 
de vivències i futbolístic va ser una 
experiència inoblidable.

Vas arribar a viure a La Masia...
Sí, sí... primer venia un taxi a bus-
car-me a Arenys de Mar i ens por-
tava a un grup de nois del Mares-
me fins al Mini Estadi. En aquella 
època vaig coincidir amb el Carles 
Aleñá. En el segon any ja em vaig 
quedar a La Masia, vivint amb Ser-
gi Roberto, Muniesa, Bartra, Rive-
rola... Continuem sent una colla de 
grans amics i ens veiem i passem 
dies junts sempre que podem.

Anys molt feliços...
Molt, perquè era un altre nivell. 
Comences a guanyar lligues, tí-
tols, viatges per tot el món... Vaig 
ser convocat i capità de la selec-
ció espanyola sub-17, amb la qual 

“Vaig arribar al 
Barça amb 14 anys 

després d’estar tres 
anys al Mataró. A 
nivell futbolístic, 

formatiu, educatiu i de 
vivències, el Barça va 
ser una experiència 

inoblidable” 

“Tornar als orígens, tenir el mar a prop, la platja, el 
port, la riera, els meus pares i els meus germans em 

fa molt feliç. Soc molt d’Arenys i del Maresme” 

“Ser pare  m’ha canviat la vida.  
Res no es pot comparar amb tenir un fill. 

Les prioritats canvien totalment. 
Ara gaudeixo molt d’aquesta etapa” 

vam ser tercers al Mundial, des-
prés la sub-19, la sub-21... El juve-
nil, el Barça B... En el meu últim any 
vam fer una gran temporada a Se-
gona Divisió, vam quedar tercers 
de la lliga.

Què recordes del teu debut amb 
el Barça de Pep Guardiola?
Era agost de 2010. Tenia 18 anys 
i vam anar sis o set del filial. Ser 
defensa central titular davant el 
Sevilla a la final de la Supercopa 
d’Espanya és un record inesbor-
rable.

Et va doldre deixar el Barça?
És clar, perquè deixes la teva casa 
després de vuit anys de vivències 
i experiències, però a la vida cal 

saber fer els passos adequats i ser 
realistes. Tenia davant a Puyol, Pi-
qué, Milito... era difícil tenir minuts 
i va sorgir l’opció d’anar al Celta, on 
hi havia amics meus com Fontàs o 
Rafinha. Van ser quatre anys molt 
bons, on vaig jugar molt, vam ar-
ribar dues vegades a la semifinal 
de la Copa del Rei i vam disputar 
la Copa de la UEFA.

I del Celta al Sevilla, que va pa-
gar sis milions d’euros pel teu 
traspàs...
Caparrós i Carlos Marchena van 
demanar el meu fitxatge. Jo volia 
continuar creixent com a futbo-
lista i consolidar-me a Primera 
Divisió. Van ser tres anys molt in-
tensos en el aspecte futbolístic i 
competitiu amb partits cada tres 
dies i lluitant per tots els títols. La 
primera temporada amb Machín 
vaig jugar tots els partits. Va ser 
molt emocionant jugar la Cham-
pions i sobretot guanyar l’Europa 
League. I em quedo amb la calor 
i l’afecte de l’afició. A Sevilla es viu 
el club i el futbol d’una forma molt 
intensa, molt especial.

I decideixes tornar a casa, en 
aquest cas per jugar al RCD Es-
panyol...
Les circumstàncies canvien, les 
prioritats també, i l’Espanyol ja 
havia intentat fitxar-me anys en-
rere. Havia nascut el meu fill Milo i 
m’agradava l’interès de l’Espanyol. 
I tornar a Arenys de Mar, on visc ac-
tualment, em venia molt de gust. 
Tornar als orígens, tenir el mar a 
prop, la platja, el port, la riera, als 
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meus pares, els meus germans... 
Soc molt d’Arenys i del Maresme.

T’ha canviat la vida?
Totalment. Sempre he estat molt 
familiar, però ara amb el petit a 
casa, més encara. Ser pare no és 
comparable amb res. Per cert, el 
dia que s’anunciava el meu fitxat-
ge per l’Espanyol estava naixent 
el meu fill.

Toca estrènyer les dents en l’Es-
panyol...
M’encanta el meu club i em sento 
molt estimat i important a l’equip. 
L’Espanyol és una entitat molt 
familiar, estem tots molt units, i 
segur que complirem l’objectiu 
de seguir a Primera Divisió. Hi ha 
equip i plantilla per fer-ho.

Té Sergi Gómez ‘corda’ per molts 
anys encara?
Portar més de 300 partits al fut-
bol professional m’omple d’orgull 
perquè he treballat molt per arri-
bar fins aquí. El futbol dona mol-
tes voltes i no saps el que passarà 
demà. El que sí que tinc clar és 
que estimo la meva professió, 

visc per i per al futbol, em cuido 
al màxim, i tinc la mateixa il·lusió 
del primer dia. Continuo treballant 
tant amb el meu club com amb 
la meva gent de confiança la part 
física, nutricional, fins i tot la pre-
paració dels partits en funció dels 
rivals. Soc molt detallista i exigent 
amb mi mateix.

Per cert, tens l’espina clavada 
de no arribar a debutar amb la 

LA CARRERA 
DE SERGI GÓMEZ

EN XIFRES

PARTITS JUGATS*
1a Divisió: 216
2a Divisió: 87

Copa d’Espanya: 32
Europa League: 23

Champions League: 3
Supercopa d’Espanya: 2

Selecció Sub-19: 13
Selecció Sub-21: 9

EQUIPS
Celta de Vigo: 134 partits

Barça B: 96
Sevilla: 85

RCD Espanyol: 56*
Selecció espanyola: 22

FC Barcelona: 1

*Fins al 19 de març

selecció absoluta el març de 
2019 a Malta?
El simple fet que Luis Enrique i 
Robert Moreno em cridessin per 
l’absoluta ja va ser un orgull i una 
satisfacció, sens dubte el premi a 
tota una vida dedicada al meu es-
port i a la meva professió. Aquesta 
experiència ningú podrà treure-
me-la.

Mai...

Sergi s’ha adaptat molt bé a la disciplina del RCD Espanyol on és 
molt apreciat i valorat per la seva professionalitat

“Portar més de 300 partits 
al futbol professional 
m’omple d’orgull perquè he 
treballat molt per arribar 
fins aquí. Continuo cuidant-
me al màxim i tenint la 
il·lusió del primer dia” 

“M’encanta el RCD 
Espanyol. És una entitat 
molt familiar, estem tots 
molt units, i segur que 
complirem l’objectiu de 
seguir a Primera Divisió”  
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El teu terrat pot 
pagar-te la 
factura de la llum

www.factorenergia.com
solar@factorenergia.com

900 377 538

Estudi gratuït
sense compromís

Totes les facilitats
Financem la teva instal·lació al 100%

Subvencions de fins al 55%

Bateria Virtual per compensar el 100% dels teus excedents

Comprem els teus excedents al millor preu

APP per a monitoritzar la teva instal·lació

NOU
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ENTREVISTA
FUTBOL

MIGUEL 
ÁLVAREZ EL SENYOR 

DE LES 
BANQUETESENTRENADOR DEL VILA-REAL B

Entrevista Toni Frieros
Fotos Villarreal CF

M olt pocs entrenadors 
espanyols  poden 
presumir d’una car-
rera tan longeva 

i exitosa en les banquetes com 
la que protagonitza Miguel Ál-
varez, des de fa sis temporades 
entrenador del Vila-real B (el ‘Mi-
nisubmarí’). Una trajectòria estre-
tament lligada al Maresme i a Vi-
lassar de Mar, on té casa des de fa 
trenta anys i hi viuen en l’actualitat 
les seves dues filles i quatre nets.
Nascut en un poble de Jaén 
(Guarromán), el 27 de març de 
1958, va emigrar amb cinc anys 
a Santa Coloma de Gramenet 
amb els seus pares. Com a de-
fensa central, la seva passió pel 
futbol la va desplegar en la Gra-
ma, on va arribar a jugar a l’equip 
amateur: “Vaig penjar les botes 
als 29 anys, després d’haver ju-

Divisió juvenil. El 1989 em vaig 
fer càrrec del juvenil de la Gra-
manet i des d’aquell any, tota 
una vida...”.
Sens dubte. Va emprendre una 
carrera d’èxit per les banquetes 
pujant el Premià de Mar juvenil a 
Divisió d’Honor, després a la Cer-
danyola de Mataró, des de Pre-
ferent a Primera Catalana, ges-
ta que va repetir més tard amb 
l’Horta... i també amb el Vilassar 
de Mar, poble del qual es va ena-
morar, portar-lo a la Tercera Divi-
sió: “Ens va agradar tant Vilassar 
que vam decidir anar-hi a viure”.
El Maresme li canviaria la vida per 
sempre. Després del gran èxit al 
Vilassar de Mar, on va estar tres 
anys, el va fitxar el Mataró: “Vam 
aconseguir tres ascensos con-
secutius, fins a Segona B, i vam 
arribar a disputar la final de la 
Copa Catalunya contra el Bar-
ça (3-0) de Van Gaal el maig de 
2000. Per a un club com el Ma-

“Res no hauria estat el mateix en la meva carrera 
sense el meu pas per la UE Vilassar de Mar i el Mataró”

“Vaig començar a les categories més baixes 
del futbol i sempre he gaudit del camí 

intentant aprendre cada dia” 

gat també en l’Artiguense i Los 
Obreros”, rememora des de Vi-
la-real un Miguel Álvarez que va 
començar com a entrenador en 
l’estrat més baix: “Treballava en 
el negoci familiar, una fruiteria 

a l’engròs a Badalona, i més tard 
com a comercial de productes 
esportius. Com a entrenador el 
meu primer equip va ser el del 
meu barri a Santa Coloma, que 
es deia Los Panchos, a Tercera 
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a Segona B al Vila-real. Va ser la 
temporada que el Sabadell va 
guanyar la Copa Catalunya”, re-
corda.
“Soc molt feliç a Vila-real, on 
hem aconseguit dos ascensos 
consecutius amb el filial, de Se-
gona B a 1 RFEF i després a la 
Segona Lliga Smartbank. Sem-
pre he apostat per la joventut i 
m’he considerat un educador i 
un formador del futbol allà on 
he estat i aquesta funció la puc 

desplegar amb total llibertat al 
Vila-real”.
Per cert, Miguel acaba de ser 
condecorat pel Comitè Nacional 
d’Entrenadors de la RFEF pel seu 
ascens a Segona A amb el Vila-re-
al B, on ja ha assolit els 200 par-
tits. El futur?: “Vull continuar do-
nant guerra i gaudint d’aquest 
regal que és la meva professió. 
Em sento molt realitzat anant 
cada dia a entrenar, aprenent 
cada dia, preparant els partits a 

consciència, formant jugadors... 
Estic en el lloc perfecte, però 
mai puc oblidar d’on vinc i el Ma-
resme, Vilassar de Mar i Mataró 
principalment, ha estat crucial 
per arribar on soc avui”.
Miguel Álvarez és tota una lle-
genda del futbol espanyol. Tren-
ta-cinc anys ininterromputs a les 
banquetes, passant per totes les 
categories a excepció de Primera 
Divisió. Una vida d’èxit i reconei-
xement.

Amb el Sabadell va guanyar la Copa Cata-
lunya el 2016, la tercera del seu palmarès

Es va convertir en l’entrenador del Leganés 
la temporada 2011-2012

Va estar al CE Mataró des del 1997 fins al 
2000 i va pujar a Segona B

Aquesta és la seva sisena temporada al Vila-real, 
on ha aconseguit dos ascensos

A la banqueta del Badalona, la temporada 
2008-2009

taró va ser una fita històrica... i va 
tenir una gran transcendència 
en la meva vida en l’àmbit pro-
fessional”, recorda amb orgull el 
nostre protagonista.
Efectivament, va haver-hi un 
abans i un després d’aquest èxit a 
Mataró, on és recordat amb gran 
afecte. El Terrassa FC va trucar la 
seva porta i a partir d’aquella tem-
porada 2000-2001 es va conver-
tir en entrenador professional. Un 
periple també històric perquè va 
ascendir el Terrassa per primera 
vegada a Segona Divisió en la 
2001-2002. I després del Terras-
sa, Lorca, Badalona, l’Hospitalet 
(va jugar la promoció d’ascens a 
Segona A i va batre el rècord de 
punts de la categoria amb 80), 
Leganés, Alcorcón, Sant Andreu, 
Sabadell, Marbella... fins que el va 
fitxar el Vila-real el 2017.

“Sempre he estimat la meva 
professió i m’he format pel camí, 
intentant millorar cada dia, 
aprenent. Avui el futbol no té res 
a veure amb el dels anys noranta 
o principis de segle, tot ha evo-
lucionat i has de recolzar-te en 
les noves tecnologies per a ser 
millor”, diu Miguel, feliç de portar 
ja sis temporades al Vila-real B.
“El meu fitxatge pel Vila-real va 
arribar just quan no tenia repre-
sentant. Em va trucar un dia Pa-
blo Ortell, director esportiu, i em 
va dir que feia temps que pensa-
va en mi. Aquell any jo entrenava 
al Sabadell i ens vam enfrontar 

“Sempre he estimat la 
meva professió i m’he 
format. Avui el futbol 

no té res a veure amb el 
dels anys noranta”

“Em considero 
bàsicament un 

formador que aposta 
per donar oportunitats 

als més joves. Al 
Vila-real tinc tota la 
llibertat per fer-ho” 
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UNA FAMÍLIA AMB SANG BLAUGRANA
DE MATARÓ AL FC BARCELONA

FC Barcelona
Fotos de Víctor Salgado

L a famíl ia Lluch és de 
Mataró i porta l’esport a 
les venes. A totes les tro-
bades familiars, sempre 

acabava havent-hi un mateix 
protagonista: la pilota, al voltant 
de la que s’ajuntaven tots els co-
sins. Una passió arrelada gràcies 
a l’avi, el Josep Maria Lluch, qui 
havia jugat tota la vida a tenis, 
fins que el seu cos li ho va per-
metre. Un avi que estaria molt 
orgullós de veure els seus nets, 
l’Ariadna Pujol, l’Àlex Lluch i el 
Jaume Pujol, vestir la samarreta 
del Barça, el club de la seva vida. 
Una al primer equip de bàsquet 
femení, i els altres dos als filials 
de futbol sala i handbol.
Gràcies al Josep Maria, tota la fa-
mília va créixer amb un fort sen-
timent blaugrana. Des que eren 
petits, va inculcar als seus fills la 
passió per l’esport, i fins i tot un 
d’ells (també de nom Josep Maria) 
va arribar a jugar a la màxima ca-

tegoria nacional, en el seu cas en 
bàsquet. Una tradició que ha pas-
sat de generació en generació. 
Ara, el relleu l’han agafat els nets: 
l’Ari i el Jaume, germans, i l’Àlex. 
El destí va voler que l’avi només 
veiés jugar a l’Àlex amb l’equipa-

ció del Barça. “Em sap greu que 
no ens hagi arribat a veure als tres 
representant aquest escut. Segur 
que li hauria fet molta il·lusió”, afir-
ma el porter del Barça Atlètic de 
futbol sala. No obstant, ell sí que 
va poder gaudir del seu avi ani-

mant-lo des de les grades de la 
Ciutat Esportiva. Avui, encara re-
corda la cara d’emoció del seu avi 
durant el seu primer partit.
Tots tres van començar a prac-
ticar esport a l’escola, en la que 
jugaven a futbol sala, bàsquet i 
handbol. Aquesta varietat de dis-
ciplines va fer que cadascú s’aca-
bés decantant per una de dife-
rent. El Jaume va ser qui ho tenia 
més clar. “El meu pare jugava a 
handbol, i a mi sempre m’havia 
agradat”, recorda. L’Ariadna va de-
cidir-se pel bàsquet, on també hi 
tenia molt referents. “Tenim mol-
ta família que jugava a bàsquet. I 
a més, la figura de la Nuria Mar-
tínez (Directora Esportiva del Bar-
ça CBS), que també és de Mataró 
com nosaltres”. L’Àlex, el petit dels 
tres, va acabar al futsal gràcies als 
seus amics.
El Mataró, el club de la seva ciu-
tat natal, va ser l’equip on es van 
formar els tres. La primera a mar-
xar va ser l’Ari, que amb només 18 
anys va fer la maleta per creuar 
l’Atlàntic i va aterrar a Florida per 

L’Ariadna juga al primer equip femení de 
bàsquet, el seu germà Jaume, al filial del Barça 
d’handbol i l’Àlex, al Barça Atlètic de futbol sala 

L’Ariadna Pujol, l’Àlex Lluch i el Jaume Pujol són tres cosins de Mataró amb una similitud: 
tots juguen al Barça, l’equip on el seu avi sempre els havia volgut veure
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Practicar l'esport 
que més t'agradi, no 
t'hauria de preocupar.
T’oferim una assegurança
adaptada a tu.

aliancamataro
Plaça de les Tereses, 22. 08302 Mataró

Des de 

/mes27€

Professionals i 
especialistes que 
t'aconsellaran 
en tot el que 
necessitis.

continuar creixent com a jugado-
ra. Quatre anys després va tornar 
a Catalunya, en aquest cas al Cadí 
La Seu, i fa només unes setmanes 
va fitxar pel Barça CBS. “El meu 
somni sempre havia estat jugar 
al Barça”. L’oportunitat li ha arribat 
ara que té 29 anys.
El seu germà, el Jaume Pujol, 
va estar uns anys més jugant al 
Mataró d’handbol, tot i haver fet 
alguna prova pel Barça. Quan te-
nia 22 anys, va marxar uns mesos 
a Santoña, Cantàbria, fins que va 
rebre la trucada del club blau-
grana. Fa dues temporades que 
està a les ordres de Ferran Por-
res, entrenador del Barça Atlètic, 
i somnia en poder jugar a la Lliga 
Asobal en un futur .
L’Àlex Lluch té 24 anys i és qui 
porta més temporades al club: 
concretament set, d’ençà que 
hi arribés al 2016 en categoria 
juvenil. Tot i que ara mateix juga 
al Barça Atlètic, ja ha jugat en di-
verses ocasions amb el primer 
equip. “Ser porter és una posició 
molt específica, i al primer equip 
hi ha molt nivell actualment”, 
afirma l’Àlex. 

EL NÚMERO 5, 
SEMPRE PRESENT
Tot i que asseguren que tenen 
històries molt diferents, els tres 
comparteixen un factor comú: la 
família. És per aquest motiu que 
tots tres porten el mateix dorsal, 
el cinc, tot i que l’Àlex hi posi un 1 
al davant. “Tant el tiet com la seva 
esposa (la Montse Casarramona) 
portaven el número 5 quan juga-
ven a bàsquet. Tots els cosins ens 
el vam posar per ells”. 

L’Àlex, que és fill únic, té un vin-
cle molt especial amb els seus 
cosins. “Són com germans per a 
mi”, diu el porter del Barça Atlè-
tic. Un sentiment compartit tant 
pel Jaume com per l’Ariadna, que 
passaven la seva infància fent es-
port amb els seus cosins. No és 

d’estranyar que tots vuit cosins 
acabessin jugant a algun esport: 
quatre van decantar-se pel bàs-
quet, l’Àlex pel futbol sala i el Jau-
me per l’handbol. El cosí més gran 
es va quedar amb el futbol, i el pe-
tit juga actualment a voleibol. 
Una passió que va començar al 
pati de casa l’avia, improvisant 
porteries o amb cistelles imagi-

nàries. S’hi reunien per dinar cada 
dijous i acabaven tots perseguint 
una pilota. Els avis, sempre els 
avis deixant empremta. Com el 
sentiment barcelonista que els 
va traspassar l’avi, el Josep Ma-
ria Lluch, que ara vibraria com 
el que més amb les gestes dels 
seus nets defensant l’escut que 
ell sempre havia portat al cor.

Tots tres van començar 
a practicar esport des 

de petits a l’escola a 
Mataró, on jugaven a 
futbol sala, bàsquet i 

handbol
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REPORTATGE
CURSES POPULARS

L a Cursa de la Dona de 
les Tres Viles (El Masnou, 
Montgat i Premià de Mar) 
és l’acte esportiu central 

del Dia Internacional de les Do-
nes (8 de març) i és per això que 
aquest esdeveniment, celebrat 
per primera vegada i amb una 
molt bona acollida l’any passat, 
s’ha avançat al mes de març, per 
apropar-lo a l’efemèride. Després 
de la competició i abans del lliu-
rament dels premis es va llegir el 
manifest del 8-M.

En una matinal de sol radiant i 
magnífica temperatura, la cursa 
va tenir dos recorreguts dife-
rents, de 5 i 10 km. Totes dues 
amb arribada davant l’Ajunta-
ment del Masnou. La sortida de la 
prova de 10 km va ser a les 9.30 h, 
davant l’estació de tren de Mont-
gat (plaça de les Mallorquines) i la 
de 5 km un quart d’hora més tard 

al port de Premià de Mar. Totes 
dues carreres van transcórrer pel 
tram de l’N-II entre Montgat, el 
Masnou i Premià, motiu pel qual 
es va tallar el trànsit de vehicles 
durant el matí. 
Les proves van arrencar amb ca-
laixos de sortida, segons el ritme 

i el nivell dels i les participants, 
indicat als dorsals, de colors di-
ferents, segons la distància i el ni-
vell. Organitzada per La Sansi, va 
ser un espectacular èxit de parti-
cipació, amb 675 inscrits i un 45% 
més d’arribats que el 2022.
A banda de la part lúdica, festiva 

TRES POBLES, UNA CURSA I UNA  PROTAGONISTA: LA DONA

i reivindicativa, aquesta Cursa de 
la Dona 3 Viles també va ser una 
magnífica oportunitat per conti-
nuar sumant punts per a aquells 
corredors més competitius ja que 
donava punts a la Lliga Champi-
onchip, una de les raons del gran 
nivell dels participants.

L’acord entre els tres 
consistoris pretén 

que l’esport sigui un 
espai en què dones i 
homes assoleixin la 

plena igualtat i, alhora, 
fomentar un estil de 

vida saludable 

2a EDICIÓ CURSA DE LA DONA 3 VILES
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TRES POBLES, UNA CURSA I UNA  PROTAGONISTA: LA DONA

Té per objectiu promocionar l’esport femení i 
reduir les diferències existents pel que fa a la 
participació i la representació de les dones a 

l’esport, especialment a l’atletisme 

Esportivament parlant, la victò-
ria en categoria femenina dels 
10 km (sortida Montgat) va ser 
per Míriam López, amb temps 
de 38:53 (rècord de la cursa) i en 
categoria masculina per Gena-
ro Pizzaro, amb temps de 33:32, 
també rècord de la prova. Als 5 
Km, amb sortida al Port de Pre-
mià de Mar, la victòria en catego-
ria femenina la va signar la letona 
Kitija Valtere de La Sansi, aturant 
el cronòmetre en els 18:21 . En 
categoria masculina, l’home més 
ràpid va ser el marroquí Edrissi 
Reyahi (16:29). Van fer entrega 
dels premis, entre d’altres l’alcal-
de del Masnou, Jaume Oliveras, 
l’alcalde de Premià de Mar, Rafa 
Navarro, i la regidora de Montgat, 
Mònica Puig.

Cal destacar que l’alcalde del 
Masnou, Jaume Oliveras, l’alcal-
dessa de Montgat, Mercè Ma-
rín, i l’alcalde de Premià de Mar, 

Rafael Navarro, van signar a co-
mençaments d’abril el conveni de 
col·laboració que revalidava l’or-
ganització conjunta de tots tres 
consistoris de la Cursa de la Dona 
de les Tres Viles. A l’acte de sig-
natura també van ser-hi, per part 
del Masnou, la regidora d’Igual-
tat, Monika González i el regidor 
d’Esports, Ricard Plana. Per part 
de Premià de Mar, la regidora 

d’Esports, María Luz Cánovas.
Tots tres ajuntaments han col·la-
borat conjuntament per segona 
vegada en l’organització, la difu-
sió i la realització d’aquesta cursa, 
que té per objectiu promocionar 
l’esport femení i reduir les dife-
rències existents pel que fa a la 
participació i la representació de 
les dones en l’esport, facilitant 
l’accés i la promoció de les dones 

en l’esport de competició i espe-
cialment en l’atletisme. Així ma-
teix, l’acord també recull que es 
pretén que l’esport sigui un espai 
en què dones i homes assoleixin 
la plena igualtat i, alhora, fomen-
tar un estil de vida saludable.
La despesa per a l’organització 
de la cursa ha estat de 14.883 eu-
ros (IVA inclòs). L’Ajuntament del 
Masnou va assumir la tramitació 
del contracte menor de serveis 
amb l’empresa encarregada de 
dur a terme la gestió de l’esde-
veniment i els ajuntaments de 
Montgat i Premià van aportar al 
del Masnou la part proporcional 
de la despesa, és a dir, 4.961 eu-
ros cadascun.

Organitzada per 
La Sansi, va ser un 

espectacular èxit de 
participació, 

amb 675 inscrits i un 
45% més d’arribats a 

meta que el 2022 

AJUNTAMENT  
DEL MASNOU

 www.elmasnou.cat
 935 571 700

AJUNTAMENT DE
MONTGAT

 www.montgat.cat
 934 694 900

AJUNTAMENT DE
PREMIÀ DE MAR

 www.premiademar.cat
 937 417 400
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L a UE Vilassar de Mar ha 
donat el tret de sortida 
a la celebració del seu 
centenari, en un esde-

veniment organitzat a la Sala 
Cultural Maria Roser Carrau, de 
l’Ajuntament de Vilassar de Mar. 
L’entitat maresmenca ha donat a 
conèixer les diferents activitats 
que durà a terme per commemo-
rar els 100 anys de vida. El presi-
dent de la Federació Catalana de 
Futbol, Joan Soteras, va assistit a 
l’acte, acompanyant el president 
del club, Xevi Ramon; els mem-
bres de la comissió organitzado-
ra del Centenari, Pere Guardiola i 
Jordi Vidal; i l’alcalde de Vilassar 
de Mar, Damià del Clot i d’altres 
persones molt vinculades a l’en-
titat, com Dani Sánchez Llibre, 
expresident del RCD Espanyol i 
Josep Sánchez Llibre, president 
del Foment del Treball.
En el seu parlament, el president 
Joan Soteras va voler destacar l’ex-
cel·lent relació que manté amb la 
UE Vilassar de Mar, especialment 
amb la vinculació existent amb el 
seu president, Xevi Ramon, i els 
germans, empresaris d’èxit i socis 

del club vilassarenc Josep i Da-
niel Sánchez Llibre, presents en 
la vetllada. A la vegada, ha posat 
en valor la delegació del Mares-
me, com un lloc on se sent molt 
recolzat i estimat pels clubs, i ha 
tingut un record per a la figura de 
l’exdelegat Antonio Jiménez i el 
seu llegat a la comarca. 
Així mateix, Soteras va fer entrega 
al president de la UE Vilassar de 
Mar, Xevi Ramon, d’una samarreta 
oficial de la Selecció Catalana en 
motiu del centenari, així com tam-

TRET DE SORTIDA DEL CENTENARI 
DE LA UE VILASSAR DE MAR

La Sala Cultural Maria Roser Carrau va acollir la presentació dels actes que es duran a terme per 
commemorar els cents anys de vida del club

L’alcalde Damià del Clot, el president de l’FCF, Joan Soteras i els 
germans Sánchez Llibre, entre els assistents

bé d’un monòlit commemoratiu 
de l’efemèride.
Durant la jornada, es va ‘desvet-
llar’ el logotip del centenari, així 
com també es van descobrir les 
samarretes commemoratives 
que lluiran els equips del club 
blanc-i-vermell durant el pròxim 
any. Així mateix, els assistents van 
gaudir del l’himne del centenari, 

abans de destapar-se un mosaic 
de l’efemèride.

PARTITS, CELEBRACIONS 
I TAULES RODONES
L’any del centenari de la UE Vi-
lassar de Mar tindrà actes de tota 
mena. Entre els més destacats 
en l’àmbit esportiu, es durà a 
terme un torneig de futbol, amb 
participació de tots els conjunts 
de l’entitat, i el partit del centena-
ri, on el primer equip vilassarenc 
rebrà un rival de primer nivell, 

Durant l’acte es va 
desvetllar l’himne del 
Centenari, el logo i les 
noves samarretes de 

la pròxima temporada 

AJUNTAMENT DE
VILASSAR DE MAR

 www.vilassardemar.cat 
 937 542 400

UNA EFEMÈRIDE HISTÒRICA

pendent de definir. A la vegada, 
en la vessant cultural, hi haurà 
taules rodones i un col·loqui so-
bre futbol femení, i es projectarà 
una obra de teatre al voltant de 
les interioritats d’un vestidor.
El record de la figura de Xevi Ra-
mon pare, exentrenador il·lustre 
de la UE Vilassar de Mar, i que 
dona nom a l’estadi municipal, 
van ser alguns dels moments més 
emotius de la vetllada, on també 
es va poder repassar l’evolució de 
l’entitat, els seus diferents camps, 
o el canvi que va significar la instal-
lació de la gespa artificial.
L’alcalde de Vilassar de Mar, Da-
mià del Clot, diu: “És el centena-

ri d’una entitat que durant 100 
anys ha format persones amb 
uns valors socials, ètics i espor-
tius vinculats al món del futbol. 
No només parlem de jugadores, 
jugadors, tècnics, fisios, direc-
tius, etc. Parlem de ciutadans i 
ciutadanes identificats amb una 
forma de fer que en els darrers 
anys va personificar molt bé 
Xevi Ramon”. 
Fundat el 1923, la UE Vilassar de 
Mar s’ha convertit en un club re-
ferent a la comarca del Maresme, 
actualment amb 41 conjunts en 
competició federada, i amb el 
seu equip referent a la Tercera 
Federació.

REPORTATGE
FUTBOL



15

DiR comença un camí il·lusionant
a Premià de Dalt.

Recorda que fins llavors tens BDiR Maresme i 32 Clubs DiR i BDiR
a la teva disposició per posar-te en forma!

Entra a dir.cat i tria el teu club.

HOLA!

01_DIR_MARESME 23x30_mar23.indd   101_DIR_MARESME 23x30_mar23.indd   1 3/4/23   9:533/4/23   9:53
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DANI BALLART
Entrenador CN Mataró 
Waterpolo femení
“De la mateixa manera que actu-
alment donem molta importància 
al mercat de proximitat, hem de 
valorar la feina de difusió de l’es-
port que fa l’Esportiu Maresme. 
Sense vosaltres molts esports i 
esportistes no tindrien el ressò 
del que fem. L’Esportiu Maresme 
ens ajuda a seguir creient que el 
que fem és important per seguir 
amb l’esforç i la il·lusió de conver-
tir-nos en referents per a les no-
ves generacions.”

SÒNIA GONZÀLEZ
Regidora d’Esports de Palafolls
“Des de l’Ajuntament de Palafolls, 
i concretament des de la Regi-
doria d’Esports, no volem perdre 
l’oportunitat de felicitar l’Esportiu 
Maresme en el seu 6è aniversari. 
Sis anys que, tot i les dificultats 
sobrevingudes, no han impedit 
que l’Esportiu estigui al costat 
de l’esport maresmenc donant-li 
suport, veu i protagonisme. Per 
molts anys i moltes edicions més!”

RAFAEL NAVARRO
Alcalde de Premià de Mar
“Com a periodista molt vinculat 
a l’esport comarcal, opino que 
l’Esportiu Maresme és un petit 
miracle informatiu, de qualitat i 
cohesionador del territori. Com 
a alcalde, vull agrair infinitament 
l’atreviment emprenedor i la tas-
ca informativa que desenvolu-
peu. Per molts anys més!”

CRISTIAN GARRALAGA
Regidor d’Esports 
de Sant Vicenç de Montalt
“L’Esportiu Maresme ens ha apor-
tat frescor i dinamisme en la forma 
de comunicar les nostres activi-
tats arreu del Maresme. Felicitem 
aquest projecte independent fet 
amb esforç, rigor i serietat.”

Complir anys sempre és una gran 
satisfacció. I molt més si has pogut 
gaudir del camí i tens bona salut. 
Aquest mes d’abril es compleixen sis 
anys ininterromputs del naixement 
d’Esportiu Maresme, el 2017. El nostre 
nivell d’autoexigència, en lloc de dis-
minuir, ha anat creixent a mesura que 
ens hem consolidat com la revista 
esportiva de referència del Maresme. 
Ni podem baixar el llistó ni decebre 
els nostres lectors.

SIS ANYS de proximitat,
SIS ANYS al costat dels 

nostres clubs i esportistes 
SIS ANYS fent Maresme

TESTIMONIS

Ens omple d’orgull haver estat 
capaços, en aquests sis anys, de ser 
presents cada mes, i també cada dia 
gràcies a les nostres xarxes socials 
(Instagram, web i Twitter), en la vida 
dels nostres clubs, esportistes i ins-
titucions. Junts hem creat un llaç de 
comunitat cada vegada més fort. Vam 
dir amb la veu molt alta que Esportiu 
Maresme era un projecte editorial de 
proximitat i en comptes de paraules, 
hem deixat que parlessin els fets.
Hem crescut en visites a la nostra 
pàgina web batent els nostres nú-
meros històrics. A poc a poc anem 

tenint més seguidors a Instagram. 
Som presents en els 30 municipis del 
Maresme, amb el consegüent esforç 
humà i logístic que això comporta... 
I tot això ens anima a continuar amb 
més il·lusió que mai.
Agraïment infinit als nostres lectors i 
seguidors i redoblat a tots i cadascun 
dels nostres anunciants, així com als 
ajuntaments de la nostra comarca 
que creuen que Esportiu Maresme 
és un projecte pel qual val la pena 
apostar.
Persistirem i serem perseverants en 
la nostra màxima: la proximitat no 
es proclama, es predica l’exemple 
continuat.
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JOSEP TRIADÓ
Alcalde de Premià de Dalt
“L’Esportiu Maresme ha suposat 
d’una banda una presa de cons-
ciència de l’activitat esportiva a la 
comarca, i de l’altra, permet lluir 
la gran tasca que fa l’esport base. 
A Premià de Dalt ens definim 
com a vila saludable i entenem 
la pràctica esportiva com una 
activitat que fomenta els hàbits 
saludables, la prevenció i el joc 
net a qualsevol edat. Llarga vida, 
Esportiu Maresme!”

SÍLVIA DOMÍNGUEZ
Medallista olímpica de bàsquet
“Crec que es un projecte que 
dona molta visibilitat als esportis-
tes del Maresme. És una publica-
ció que apropa aquests referents 
a la gent del Maresme i crec que 
és molt interessant i important 
crear aquesta connexió”

RUBI
Entrenador de la UE Almería
“Volia felicitar tot l’equip de l’Espor-
tiu Maresme, no només per la qua-
litat dels seus reportatges, sinó 
també per la neutralitat i bon es-
perit que hi ha en cadascun d’ells.
Un que està acostumat a treballar 
fora del Maresme i de Catalunya, 
es mostra orgullós de poder estar 

al dia del nostres clubs i esportis-
tes.  Molts maresmencs em diuen 
“Ei t’hem vist a la revista, ha estat 
molt bé!”
Vull també felicitar a tots els es-
portistes i clubs del Maresme i en-
coratjar-los a continuar treballant 
fort i continuar donant molts fruits 
tant a nivell professional com a ni-
vell amateur i de base. Crec molt 
fermament  que l’esport de base i 
l’amateur són fonamentals per al 
desenvolupament adequat de la 
nostre societat. Una forta abraça-
da a tots els maresmencs!
Esportiu Maresme, en volem com 
a mínim 6 anys més! Molta sort!”

JOAN PI
President UE Mataró
“Des de la Unió Esportiva Mataró 
volem agrair a l’Esportiu Mares-
me el seu compromís en la difu-
sió de l’esport de la comarca du-
rant aquests anys. A més a més, 
la revista ha estat un excel·lent 
col·laborador pel Mataró ja que ha 
realitzat difusions de diferents es-
deveniments del club com ara el 
reportatge que ens va fer pel nos-
tre 95è aniversari. Enhorabona per 
aquests sis anys de vida i esperem 
seguir comptant amb el vostre su-
port en el futur.”

CARLES DURAN
Entrenador Joventut de Badalona
“Enhorabona Esportiu Maresme 
per aquests 6 anys.  Sobretot per 
donar reconeixement i informa-
ció dels esports i dels clubs que 
fan que la nostra comunitat sigui 
tan important per a l’esport i so-
bretot per a l’esport de base. El 
Maresme està ple d’esportistes i 
tècnics de prestigi i tot gràcies a 

la gran comunitat esportiva que 
tenim. Hem de seguir per aquest 
camí i desitjo que l’Esportiu Ma-
resme ho segueixi fent per molts 
anys més.”

ORIOL MENA
Guanyador del Dakar
“Per a mi, l’Esportiu Maresme és 
més que una revista esportiva, és 
una família.
Per als esportistes és molt impor-
tant tenir mitjans que informin a la 
resta de la societat dels nostres 
esdeveniments i resultats, per tal 
de promocionar-nos i d’aques-
ta manera tenir accés a ajudes i 
patrocinis.  Per molts més anys, 
Esportiu Maresme!”

RAQUEL GONZÁLEZ
Atleta olímpica de marxa
“En el meu cas com a esportista 
d’elit, més enllà de donar notíci-
es de resultats, la continuïtat del 
seguiment d’informació dels ma-
resmencs a l’Esportiu Maresme 
aconsegueix una gran proximitat 
entre nosaltres. A més de l’opor-
tunitat única de posar-nos a tot 
l’esport maresmenc en comú, des 
de l’esport d’alt rendiment fins als 
clubs i les escoles dels més joves. 
Enhorabona per aquests sis anys!”

AINA FLORENZA
Campiona del món i d’Europa 
d’hoquei patins
“L’Esportiu Maresme és un pro-
jecte editorial a l’abast de tothom 
que treballa per mostrar el millor 
dels esports i esportistes dins 
de la comarca del Maresme. Per 
aquesta raó, aporta nous conei-
xements i apropa a la gent nous 
esportistes que no són tan reco-
neguts. Això fa que  tinguin més 
visibilitat. És d’agrair i tant de bo 
que continuï així”.

DAVID BOTE
Alcalde de Mataró
“L’esport de Mataró (i del Mares-
me) té, afortunadament, molts 
noms i cognoms. També molts 
adjectius: plural, divers, de qua-
litat, apassionant, responsable 
i competitiu, molt competitiu. I 
ara, després de sis anys, també 
un segell de qualitat: L’Esportiu 
Maresme. Una finestra de reco-
neixement i visibilitat per deixar 
constància i contribuir a generar 
referents i oportunitats. Enho-
rabona i per molts anys fent lluir 
l’esport maresmenc.

19.840.000 
1.550 

620.000
PÀGINES

REPORTATGES 
I ENTREVISTES

EXEMPLARS 
EDITATS

PORTADES
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El camp de futbol va ser l’escenari de l’espectacular escalfament 
(més de 500 persones) abans de la cursa

La prova era oberta a tothom, tant per als que buscaven fer marca, 
com per als que simplement volien participar-hi de forma lúdica

L’alcade Xavi Amor, els regidors Santi Macip i Jorge Torres i el 
tècnic d’esports Edgar Enrich, abans de començar la cursa

P ineda de Mar es va ves-
tir de lila per celebrar en 
gran el Dia de la Dona. I ho 
va fer amb l’organització 

i celebració de la 1a Cursa de la 
Dona. Una festa reivindicativa, lú-
dica, però sobretot social i esporti-
va, oberta a tothom: dones, homes, 
nens i nenes de totes les edats.
La resposta ciutadana no va po-
der ser millor, demostrant-se que 
Pineda de Mar és un municipi viu, 

participatiu, amant de la vida sa-
ludable i amb una gran capacitat 
de resposta popular. Va ser real-
ment emotiu i bonic comprovar 
com més de 1.200 persones van 
ser protagonistes de la primera 
edició de la Cursa de la Dona: la 
gran festa lila, ja que tots els par-
ticipants van rebre una samarreta 
d’aquest color.
Can Xaubet, com a epicentre 
esportiu de Pineda, va ser una 
marea lila a partir de les nou del 
matí, on els esportistes, a més 
d’escoltar un breu discurs de 
l’alcalde Xavier Amor, que tam-
bé va córrer, i representants de 
diferents associacions de dones, 
van tenir l’oportunitat d’escalfar 
la musculatura sobre el camp 
de futbol abans d’afrontar una 
carrera de cinc quilòmetres pel 
Passeig Marítim. Estiraments al 
so de la música i moltes ganes de 
passar-s’ho bé.
Cadascú va participar a la Cur-
sa a la seva manera: uns corren 
per intentar arribar els primers, 
uns altres simplement caminant 
i passejant, però tots gaudint 
de l’espectacular climatologia, 
amb el termòmetre fregant els 
20 graus.
Tot un èxit de la igualtat i el res-
pecte, amb la dona en el cen-
tre, que tindrà continuïtat en els 
pròxims anys, perquè aquesta 
primera edició ha estat, senzilla-
ment, espectacular.

Espectacular 1a edició Cursa de la Dona
PINEDA ES VESTEIX DE LILA

Més de 1.200 persones  
van participar en una 

històrica i festiva 
matinal esportiva 

plena de reivindicació  
i respecte 

AJUNTAMENT DE
PINEDA DE MAR

 www.pinedademar.cat
 937 671 560
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L’Adriana va ser escollida millor jugadora 
de l’última Euro Beach Soccer League

Intensa i de bona tècnica, la jugadora de 
Llavaneres somia en arribar al Mundial

ADRIANA
MANAU
DE LLAVANERES A L’ELIT 
DEL FUTBOL PLATJA

T ot va començar al Santvicentí. A prop 
de casa, l’Adriana Manau va iniciar, 
amb només vuit anys, una relació 
d’amor amb el futbol que, actual-

ment, als 25, es troba en el seu punt més àl-
gid. Poc s’esperava aquella noia que l’únic que 
volia era poder evolucionar com a jugadora 
en un context en què el futbol masculí s’en-
duia per àmplia diferència la part més gran 
del pastís que acabaria jugant un Mundial i un 
Europeu. Potser no en la superfície que havia 
imaginat, però complint el somni que qual-
sevol nen o nena té quan dona les primeres 
puntades de peu a una pilota. 
Després de jugar a Sant Vicenç de Montalt i 
a Llavaneres, la maresmenca va fer el primer 
gran salt de la seva carrera. “Amb 17 anys em 
va trucar el Sant Gabriel. Era un pas impor-
tant, ja que tenia una de les escoles de fut-
bol femení més potents de Catalunya. Cada 
any tenia trucades de clubs del Maresme, 
però no em compensava. Al Sant Gabriel em 
van pujar al primer equip i vaig jugar quatre 
temporades a Nacional, que era com la se-
gona divisió femenina d’aquell moment”, 
ens comenta l’Adriana. 
Mentre creixia com a jugadora, la llavaneren-
ca va rebre el 2019 una trucada exòtica. I in-
esperada. “Em va contactar la ‘scouting’ del 
Terrassa de futbol platja. Em va veure i em 
va dir que em volia. Jo no sabia ben bé com 
funcionava, no hi havia jugat mai. La típica 
‘patxanga’ a la sorra. Em va explicar que no-
més es competia a l’estiu, alguns caps de 
setmana, que es viatjava. Era el primer any 
que el Terrassa jugava la Champions de fut-
bol platja. Va anar molt ràpid”.
Tan ràpid, que aquell mateix estiu va arribar 
la trucada de la selecció: “Vaig entrar a la 
primera convocatòria amb la selecció es-

panyola el 2019, quan portava molt poquet 
jugant. Es va lesionar una jugadora i em van 
avisar. No vaig arribar a debutar i el 2021 em 
van tornar a trucar. Vaig estrenar-me contra 
Holanda”, comenta. 
A partir d’aquell moment, tot va anar molt rà-
pid. “Aquesta temporada vaig fitxar per l’Eu-
ropa (ara parlem de futbol 11), que està a la 
tercera categoria a nivell estatal. I, a la ve-
gada, treballo a un despatx d’arquitectura 
tècnica”. Com s’ho fa per compaginar-ho tot? 
“A l’Europa vaig avisar que quan em crides-
sin per anar amb la selecció hi hauria d’anar. 
La part bona és que la competició és a l’estiu, 
és clar. I a la feina els meus caps son espor-
tistes i tinc un horari molt flexible. Tinc sort, 
la veritat”. 
L’estiu de 2022 va ser una bogeria. “Ho vam 
petar, la veritat”, assegura la davantera. Amb 
la selecció espanyola es va proclamar cam-
piona d’Europa i va assegurar el bitllet per 
als World Beach Games 2023 a Bali. “Amb 
el Terrassa ens vam proclamar campiones 
d’Europa (‘Eurowinners’) i de la fase regular 
de la Lliga. Amb la selecció catalana vam 
quedar cinquenes al campionat estatal. 
Amb l’espanyola vam guanyar el Mundialet, 
que és a nivell mundial, però només hi van 
jugar combinats europeus. Vam ser campio-
nes d’Europa. Feia quatre anys que Espanya 
no ho aconseguia. I ens vam classificar per 
als World Beach Games, que els porten el 
Comitè Olímpic. Tot esports de platja. Serà 
a Bali el 2023, a l’agost i al juny, a Polònia, 
competirem a l’Euro Beach Games”. Per cert, 
l’Adriana va ser l’MVP de l’Europeu. Espanya és 
la número 1 del rànquing mundial. 
Parlant de l’estructura del futbol platja a Es-
panya diu que “ha millorat molt. El 2019 fins 
a una o dues setmanes abans no sabíem 
calendaris ni seus. Ara ja fa un mes que te-
nim tots els calendaris del proper estiu. Està 

creixent molt. A nivell de selecció, a més, 
està molt igualada la masculina i la feme-
nina. A nivell de recursos, de sous. A pocs 
esports passa això”.
De cara a aquest 2023, l’Adriana ja és a la 
preselecció per participar als Jocs Euro-
peus i Mundials. S’ho haurà de guanyar, és 
clar. Però ser a Bali jugant a platges paradi-
síaques, sens dubte, valdrà la pena.

Entrevista de Sergi Capdevila

CAMPIONA D’EUROPA DE CLUBS 
i SELECCIONS i  MVP

ENTREVISTA
FUTBOL PLATJA
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U n centenar d’espor-
tistes de Mataró han 
participat en els Jocs 
Special Olympics que 

s’han celebrat a Granollers del 30 
de març al 2 d’abril. Han compe-
tit en les modalitats d’atletisme, 
bàsquet, petanca, futbol i futbol 
sala. Però abans dels dies de la 
celebració d’aquest esdeveni-
ment esportiu que s’ha fet es-
perar 5 anys, un més del que és 
habitual, per la pandèmia, Mataró 
va poder viure una jornada d’in-
clusió i de celebració de l’esport 
en igualtat de condicions. 

La jornada es va celebrar el dis-
sabte 25 de març quan la flama 
olímpica va arribar per mar al Port 
de Mataró, coincidint amb la inau-
guració del mirador de la bocana 
del Port de Mataró. Des d’alesho-
res, la torxa va fer el següent re-
corregut per diferents carrers del 
centre de la capital maresmenca: 
el pas subterrani de Sant Agustí, 
el carrer de Sant Agustí, la plaça 
de Santa Anna, el carrer de Barce-
lona, la plaça Xica, la plaça Gran, 

LA FLAMA DELS JOCS SPECIAL 
OLYMPICS BRILLA A MATARÓ 

L’alcalde, David Bote i la regi-
dora d’esports, Bea Delgado

La plaça de Santa Anna va 
rebre els esportistes

Els 20 relleus els van fer 50 
esportistes

carrer de Santa Maria, el carrer de 
Bonaire, la Riera i finalitza a la pla-
ça de l’Ajuntament.
Aquest recorregut es va realitzar 
amb 20 relleus formats per més 
de 50 esportistes de les dues 
entitats que participen als Jocs 
Special Olympics de Granollers i 
que són el Club FEM i FEDAMAR. 
Durant el recorregut també hi 
van participar membres del Club 
Hoquei Mataró, el CB Boet Ma-
resme-Mataró, del Club Rem Ma-
taró, de l’Escola Vela Mataró, del 
Centre Natació Mataró, del Club 
Futbol Ciutat Mataró- Associació 
Enlleura’t; del Club Twirling Ma-
taró, del Club Gimnàstic Mataró, 
l’Iluro Hoquei Mataró, CE Futsal, 
CE Mataró, UEM, Club Joventut 
Handbol Mataró, Club Vòlei Mata-
ró, així com membres del Consell 
Municipal d’Esports.
A la plaça de Santa Anna, el Club 
Twirling Mataró va rebre els es-
portistes amb una actuació i a la 
plaça de l’Ajuntament, la colla 
castellera Capgrossos de Mataró 
van fer un pilar. La mascota dels 
Jocs Special Olympics, en Nuc, va 
compartir escenari amb un per-
sonatge molt conegut a Mataró, 
com és en Santi de la Fundació 
El Maresme. Els dos personatges 
van fer ballar a tot el públic que es 
va aplegar al punt final del recor-
regut, on hi havia el peveter on es 
va dipositar la flama olímpica. El 

AJUNTAMENT DE
MATARÓ

 www.mataro.cat
 937 582 100

darrer tram de la flama va comp-
tar amb el suport de l’atleta mata-
ronina Marina Martínez. 

L’alcalde de Mataró, David Bote; 
la regidora d’Esports, Bea Delga-
do; la presidenta de la Federació 
ACELL, Marina Gomez i el presi-
dent dels Special Olympics, Sergi 
Grimau van ser els encarregats 
de fer els parlaments institucio-
nals. En les seves paraules van 
coincidir en animar a tota la ciuta-
dania a anar a les proves de Gra-
nollers, i sobretot posar en valor 
la igualtat d’oportunitats que cal 
oferir per practicar esport en tots 
els àmbits, no només el compe-
titiu, també el lúdic per fer salut. 
La ciutat de Mataró treballa en 
aquesta línia des de fa anys po-
tenciant que els clubs i entitats 
esportives disposin de seccions 
d’esport adaptat i també en polí-
tiques transversals que han acon-
seguit aquesta nombrosa partici-
pació d’esportistes de la ciutat en 
aquesta cita esportiva. 

Va arribar a la ciutat, 
tot coincidint amb 
la inauguració del 

mirador de la bocana 
del Port de Mataró

La ciutat de Mataró 
treballa des de fa anys 

per potenciar que 
els clubs i entitats 

esportives disposin 
de seccions 

d’esport adaptat
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Kadri Puri
UNA CAMPIONA  

A PREMIÀ DE DALT

E l mes de maig vinent, els 
dies 13 i 14, arrencarà a 
Mataró la vuitena edició 
del Campionat de Ca-

talunya de Vòlei Platja, el Vichy 
Catalan Vòlei Tour. Les defenso-
res del títol femení seran la litua-
na Erika Kliokmanaite i la estona 
Kadri Puri, que l’han conquerit 
en quatre ocasions (2022, 2020, 
2014 i 2013).
Kadri Puri va arribar a Barcelona 
ja fa deu anys per ampliar la seva 
experiència esportiva i vital i ha 
estat aquí on ha acabat format 
una família amb la seva parella 
i la seva filla. Com a professional 
del vòlei platja, un dels centres 
on entrena cada setmana és el 
Beach&Sports Catalunya de Pre-
mià de Dalt: “És un lloc que m’en-
canta”, afirma.
“Vaig començar a jugar a volei-
bol per herència familiar, seguint 
els passos de la meva mare, que 
també era jugadora. Els meus 
inicis van ser en vòlei pista, al vol-
tant dels deu anys, i vaig arribar 
a jugar al més alt nivell de clubs 
i també en la selecció d’Estònia, 
tant en categories inferiors com 
en l’absoluta”, explica Kadri des-
prés d’acabar el seu entrenament 
en el club de Premià.
A Estònia, encara que només els 
mesos d’estiu per raons òbvies, 
també jugava a vòlei platja, arri-
bant a representar el seu país en 
moltes competicions: “Per molt 

poc no vam aconseguir classifi-
car-nos per als Jocs Olímpics de 
Londres, però com a sub-21 vam 
ser cinquenes del món”, recorda.
Abans d’aterrar a Barcelona va es-
tar un any a Grècia: “La idea era 
seguir a França, però no va poder 
ser i jo sempre vaig ser una ena-
morada de Barcelona des que la 
vaig visitar amb els meus pares 
durant unes vacances. La idea 
era quedar-me unes setmanes, 
però després van ser mesos, 
anys...”. (Riu).
La ‘culpa’ la va tenir el vòlei platja: 
“Volia jugar, entrenar, i em van 
recomanar que anés a la Nova 
Icària. Em va encantar l’ambient 

i hi vaig conèixer Erika Kliokma-
naite. Ens vam fer molt amigues 
ràpidament i vam començar 
a competir juntes. Fins al dia 
d’avui. Això sí, durant el meu pri-
mer any a Barcelona vaig jugar 
una temporada a vòlei pista a la 
Superlliga 2 amb el CV Sant Cu-
gat”. Als seus 34 anys, Kadri no-
més va estar allunyada del vòlei 
platja el temps que va estar em-
barassada i fins que la seva filla va 
fer els dos anys.
L’èxit de Kadri Puri en el vòlei platja 
també és l’èxit d’Erika Kliomanaite: 
“Ens entenem molt bé dins i fora 
de la pista. Tenim molts punts 
en comú. A vegades es pensen 

que som del mateix país (riu). 
Som reservades, exigents, ens 
respectem molt i aquesta unió 
és un punt extra dins de la pista”.
Durant tot l’any intenten jugar el 
màxim nombre de tornejos possi-
bles, tant del calendari espanyol 
com del català. El Vichy Catalan 
Vòlei Tour està assenyalat en ver-
mell en la seva agenda: “Treba-
llarem com sempre per arribar 
a la final de Badalona amb op-
cions de revalidar el títol. Som 
molt ambicioses... i també cons-
cients que som la parella a batre, 
perquè tothom ens dona com les 
favorites”.
Kadri, que ha creat el seu pro-
pi club de vòlei platja a la Vall 
d’Hebron, es felicita de l’enorme 
creixement que ha tingut el seu 
esport: “Ja no som un esport de 
moda, som una realitat que cada 
dia té més adeptes. Des de Bar-
celona fins al Maresme, passant 
per Badalona, pots comprovar 
cada cap de setmana la gran 
quantitat de jugadors aficionats 
que hi ha”. També s’alegra que hi 
hagi “una gran igualtat de tracte 
entre les proves masculines i fe-
menines”.
Amb 1,74 d’alçada, afirma que 
“per mi el vòlei platja és una filo-
sofia de vida. És un esport molt 
bonic, espectacular i a l’abast 
de tot el món, on la força men-
tal, agilitat, força i resistència es 
donen la mà”.

“El meu objectiu, amb l’Erika 
Kliokmanaite, és  guanyar per 

cinquena vegada el 
Vichy Catalan Vòlei Tour”

“El vòlei platja ja no és un esport de moda, està 
plenament consolidat i cada dia té més adeptes”

ENTREVISTA
VÒLEI PLATJA

“Vaig arribar 
d’Estònia fa 

deu anys per 
passar-hi unes 

setmanes, 
després uns 
mesos... i ja 
porto deu 

anys aquí, on 
he format la 

meva família”
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Un complet i modern 
centre esportiu que 

compta amb tres 
piscines (una exterior 

amb solàrium), sala 
d’activitats dirigides, 

zona d’aigües, 
magnífic gimnàs, 

tres pistes de pàdel i 
un ampli ventall  

de serveis

MÉS MALGRAT
més esport, 

més salut
E ls ciutadans de Malgrat 

de Mar i municipis ad-
jacents tenen a la seva 
disposició un magnífic 

centre esportiu de primer ni-
vell, inaugurat el setembre de 
2011 sota un lema que segueix 
en plena vigència: Més Esport, 
Més Salut.
Més Malgrat, com a complex de 
salut i servei a les persones, té una 
superfície construïda de 4.268 
metres quadrats i ocupa una par-
cel·la de 5.102 metres quadrats. A 
l’exterior hi ha una de les ‘joies de 
la corona’, una estupenda piscina 
amb àmplia zona de solàrium de 
gespa natural per gaudir a l’aire 
lliure dels dies d’estiu. A l’inte-
rior els usuaris tenen dues pis-
cines més: una semiolímpica de 
25x12,5 metres, destinada a fer 
activitats de natació, i una altra 
més petita de 12,5x6 metres que 
és on es duen a terme les classes 
dirigides, com l’aiguagim.
La zona wellness és un altre 
dels espais de més èxit de Més 
Malgrat. Un recinte tancat per 
garantir la relaxació dels usua-
ris, que poden gaudir d’una sau-
na seca, bany de vapor, dutxes 

de contrast i un ‘vas’ de jacuzzi 
amb hamaques incorporades 
dins de l’aigua.
Òbviament, Més Malgrat no seria 
el que és sense la qualitat ni la 

quantitat de les seves classes/
activitats dirigides que es fan 
durant la setmana en dues sales 
diferents. Estem parlant de 70 
sessions per setmana on els usu-
aris poden triar disciplina i horari: 
Zumba, BodyPump, BodyCom-
bat, Equilibrium, Ioga, Pilates...
El centre esportiu compta amb 
dues sales més. Una per fer ci-
clisme interior amb màquines 
de la màxima qualitat i una se-
gona destinada al fitness, amb 
equipament de primer nivell 
per exercicis cardiovasculars i 
de musculació.
Com a serveis addicionals tenen 
lloguer d’armariets, entrenadors 
personals, cursos de piscina des 
de nadons, infantils i adults i fan 
classes de natació per a moltes 
escoles de la zona dins l’horari 
escolar. Servei d’estètica, quiro-

massatgista i servei de nutrició.
Més Malgrat vol oferir als seus 
clients una experiència esporti-
va completa, i per això també és 
possible jugar al pàdel a les seves 
tres pistes exteriors. A més, dis-
posen d’entrenaments particu-
lars i escola de pàdel.
Ara que s’apropa l’estiu, oferei-
xen el seu campus esportiu per a 
nens i nenes (de 09:00 h a 13:00 
h) on fan pàdel, natació, jocs mul-
tiesportius i activitats a la platja....
Més Malgrat és ‘més’ que un cen-
tre esportiu

AJUNTAMENT DE
MALGRAT DE MAR

 www.ajmalgrat.cat 
 937 653 300

HORARI
De dilluns a divendres de 
07:00 a 22:30
Dissabte de 09:00 a 20:00
Diumenge de 09:00 a 14:00
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L ’èxit de la primera edició 
de la Gran Fondo Cale-
lla feia presagiar que hi 
hauria una segona ex-

periència d’aquesta nova carrera 
cicloturista. I així ha estat. Calella 
va tornar a ser sortida i arribada 
de la primera de les tres proves 
que componen el calendari Gran 
Fondo 360 juntament amb Llo-
ret i Pirineus (Vàlter). Una marxa 
cicloturista dissenyada per ciclis-
tes i pensada per a ciclistes.
L’alcalde de Calella, Marc Buch, 
acompanyat dels regidors Sou-
fian Laroussi i Cindy Rando, va 
ser l’encarregat de donar el tret 
de sortida a la Riera de Capas-
pre, on es van reunir més de 600 
ciclistes, tot un repte per a l’or-
ganització, que va tornar a estar 
impecable.
La marxa, igual que l’any passat, va 
constar de tres recorreguts: una 
prova llarga, batejada com “Cinc 
estrelles” (Calella/Santa Fe del 
Montseny/Collformic/Calella) de 
146 km de recorregut. Una segona 
de 102 km que feia el recorregut 

CICLISME 
en estat pur

Calella/Coll de Santa Helena, al 
Montseny/Calella. I una tercera 
(Calella/la Costa del Montseny/
Calella) de 81 km de recorregut. Es 
tracta doncs d’una marxa ciclotu-
rista que combina mar i muntanya, 
raó per la qual ràpidament s’ha fet 
un lloc destacat en el calenda-
ri dels aficionats al ciclisme que 
saben apreciar els detalls de les 
bones rutes ciclistes.
Ports com els de Collsacreu, 
Costa del Montseny, Alt de Santa 
Helena, Collformic o Santa Fe del 
Montseny, que alguns d’ells han 

format part de l’itinerari de la Vol-
ta Ciclista a Catalunya, formaven 
part del recorregut on es van ins-
tal·lar diferents punts d’avitualla-
ment. El fet de tenir l’oportunitat 
d’escollir una de les tres distàncies 
va fer de la Gran Fondo Calella una 
prova molt concorreguda, ja que 
els itineraris s’adapten a tots els 
perfils esportius dels participants.
El podi de la cursa de 81 km el van 
completar Jorge Peyra (2:41:27), 
Lluís Vila (2:43:48) i Josep Mer-

cader (2:51:53). Els tres primers 
de la prova de 102 km van ser Ni-
colás Salvi (3:16:11), Dolors Cotets 
(3:21:13) i Fabian Camps (3:25:41). 
Finalment, la de 141 la van com-
pletar, en primer lloc, Sergi Mas 
(4:25:04), Pieter Frolichs (4:25:04) 
i Eric Camp (4:25:05).
La celebració d’aquesta edició ha 
esdevingut un èxit absolut, tor-
nant a fer de Calella la capital del 
cicloturisme. Per arrodonir la jor-
nada, el temps va ser immillorable.

2a EDICIÓ GRAN FONDO CALELLA SCOTT

AJUNTAMENT DE
CALELLA

 www.calella.cat
 937 663 030

Fotos de Gonzalo Rodríguez, 
Jan Luc i J.M.Arenaza

L’alcalde Marc Buch, i els 
regidors Soufian Laroussi i 
Cindy Rando, van donar el 
tret de sortida a una prova 
de gran nivell dividida en 
tres recorreguts i que va 

reunir més de 600 ciclistes 

REPORTATGE
CICLOTURISME



24

REPORTATGE
ENTITATS / TENNIS

D iumenge 13 de març 
es van dur a terme els 
actes commemoratius 
del Dia Internacional de 

les Dones a Cabrils, després que 
dies abans es fes la lectura del 
Manifest davant l’Ajuntament.
Davant la masia de Mas Maria, 
convertida ja en Centre Sociocul-
tural, es va retre homenatge a les 
dones que lideren diferents enti-
tats esportives de Cabrils. Montse 
Espinosa Cervera, presidenta del 
Club de Tennis La Llobera, Aida 
Feixas Puig, presidenta del Club 
Patí Cabrils, Júlia Escariz Ortiz, 
presidenta del Cabrils Country 
Club, Bàrbara Peeters, presidenta 
del Club de Tennis Cabrils i Llu-
ïsa Cuadern, secretària, i també 
alma mater del Club Vòlei Cabrils 

van ser les protagonistes de l’acte 
commemoratiu, com anys abans 
ho van ser les dones que treballen 
al CAP, les professores d’escola o 
les botigueres del poble. Abans 
de finalitzar l’acte, noies dels di-
ferents clubs esportius de Cabrils 
van fer lectura de la Declaració 
Institucional del 8M.
Montse Espinosa Cervera és la 
degana pel que fa a presidènci-
es femenines de clubs esportius 
a Cabrils. Des de l’any 1996, any 
de la fundació del club està al 
capdavant del club. Preguntada 
per com s’ho fa per conciliar vida 
laboral, familiar i, a més, treballar 
per l’entitat, diu: “Ho puc combinar 
perfectament, ja que no tinc fills, 
i el tennis, a part de ser la meva 
passió, és la meva feina”.

CABRILS RET HOMENATGE A CINC 
DONES QUE LIDEREN DIFERENTS 

ENTITATS ESPORTIVES
Aida Feixas, presidenta funda-
dora del Club Patí Cabrils ara fa 
ja més de 10 anys, creu que per-
què hi hagi més dones al capda-
vant d’entitats al món de l’esport 
només cal “atrevir-se a donar el 
pas. Cal que les dones s’involu-
crin com ho hem fet nosaltres”.
La tenacitat de la LluÏsa Cuadern 
Codina va ser clau perquè Cabrils 
tingués, per primera vegada, un 
club de vòlei federat. Afirma que 
“només cal tenir empenta, pa-
ciència, ganes i sobretot, temps 
i empatia per veure més dones 
al capdavant d’entitats al món 
de l’esport”.
Per la seva banda, Júlia Escáriz 
Ortiz va donar un pas endavant 
l’any 2018, després de gairebé 20 
anys fent ball esportiu, per en-

MONTSE ESPINOSA
CLUB TENNIS LA LLOBERA

AIDA FEIXAS
CLUB PATÍ CABRILS

JÚLIA ESCÁRIZ
CABRILS COUNTRY CLUB

BARBARA PEETERS
CLUB TENNIS CABRILS

LLUïSA CUADERN
CLUB VÒLEI CABRILS

CABRILS

ACTE COMMEMORATIU DEL DIA INTERNACIONAL DE LES DONES 

capçalar la Junta Directiva d’una 
entitat, Cabrils Country Club, amb 
una Junta totalment femenina: 
“De moment tinc molta il·lusió 
per continuar. Tothom hauria de 
trobar un temps a la seva vida 
per gaudir del que més li agrada, 
en el meu cas, el ball”, diu.
Finalment, Barbara Peeters ha ar-
ribat amb força a una entitat his-
tòrica de Cabrils, que té més de 
mig segle de vida. És la primera 
presidenta que té el club, al qual 
li ha donat un nou impuls: “Tot és 
organització i prioritats. Quan 
planifico la meva agenda els 
dilluns, busco l’estona per dedi-
car-li a la feina, a l’esport, al men-
jar, etc… L’esport és una prioritat 
en el meu dia a dia”, conclou.
Cinc dones, cinc històries d’èxits.
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E l Club Tennis Cabrils, que 
enguany compleix 55 
anys de vida, està d’en-
horabona. Consolidat 

per dret propi com un dels clubs 
més importants del Maresme, i 
que més i millor cuida el planter, 
ha viscut recentment un èxit es-
portiu de primera magnitud. Els 
seus equips de tennis aleví, tant 
l’A com el B, han guanyat els seus 
respectius campionats de Cata-
lunya, Trofeu Manolo Orantes, 
organitzat per la Federació Cata-
lana de Tennis.
Des de fa diversos anys l’escola 
del CT Cabrils està dirigida per 
tres extennistes del Maresme 
que, algun d’ells, van arribar a 
jugar Copa Davis i estar entre els 
millors del món. Parlem de Jor-
di Burillo, David de Miguel i Tino 
Anda. Són els responsables de la 
MBA Tennis Academy, on treba-
llen des del primer esglaó forma-
tiu fins a la competició. Entre totes 
les categories i nivells compten 
amb més de cent alumnes, una 
xifra molt considerable.
Gràcies a aquest treball que por-
ten desplegant des de fa uns 
anys, el CT Cabrils, com a ins-
tal·lació tenística, i MBA Tennis 

Academy com a gestor i docèn-
cia, han atret l’atenció d’inversors 
que volen formar al Maresme un 
centre de tennis del màxim ni-
vell. Amb aquesta intenció tre-
ballen des de mitjan 2022 la MBA 
Tennis Academy i Tennis Point, 
un grup molt potent que ha vist 
un enorme potencial al Maresme 
i al Vallès.

Dins d’aquesta aliança, ajudant-se 
mútuament, van formar els dife-
rents equips de competició, ben-
jamins i alevins. El benjamí es va 
proclamar campió de Catalunya 
en l’edició de l’any passat. Èxit al 
qual s’han sumat, com dèiem, els 
dos alevins. L’equip A, segon cap 
de sèrie de la primera divisió, va 
anar deixant en el camí al CT Vi-
lanova, CT Valldoreix, CT Barcino 

Els seus dos equips, l’A a Primera Divisió i el B a Segona, són els millors de Catalunya 
de la seva categoria. L’any passat ja havia guanyat el Benjamí

L’aliança entre la MBA 
Tennis Academy, de 

David de Miguel, Tino 
Anda i Jordi Burillo, 

amb l’empresa Tennis 
Point ja està donant els 

seus fruits

EL CLUB TENNIS CABRILS, 
CAMPIÓ DE CATALUNYA ALEVÍ

ALEVÍ B. Capitanejats per Javier Espinosa, el planter del CT Cabrils 
va guanyar la Segona Divisió

BENJAMÍ. Components de l’equip A que va guanyar el Campionat 
de Catalunya fa uns mesos

ALEVÍ A. Els campions (de verd) posen amb els jugadors i tècnics 
del CT Mataró, subcampions, en una fintal 100% maresmenca

(4-1) en semifinals i en la gran final, 
a l’amfitrió, el CT Mataró per 5-2. 
Els components de l’equip del CT 
Cabrils, sota la capitania de David 
de Miguel, encara que aquesta 
vegada van estar assistits per 
Marc Sorribes, van ser Austin Fel-
tham, Matthew Popa, Tim Franco, 
Guillem Echevarría i Marc Tehas. 
Per cert, una magnífica notícia per 
al Maresme que els dos finalistes 
de la gran final aleví fossin Cabrils 
i Mataró, un altre club històric de 
la comarca i del tennis català.
Per la seva part l’Aleví B, aquest a 

la segona divisió i amb Javi Espi-
nosa al capdavant, el van formar 
Jan Begur, Marc Villarroya, Biel 
Just, Erik Juste, Mateo Campa-
nillo, Miquel Zaragoza, Eric Bartolí 
i Maxime Belloy. Es van imposar al 
CT Sant Cugat, CT Andrés Gime-
no, CT Els Gorchs i en la final al CT 
Lleida a domicili.
Que el CT Cabrils i el Maresme ja 
siguin una referència a nivell de 
Catalunya de tennis formatiu és 
una gran notícia per a la nostra 
comarca. I tot fa indicar que molt 
aviat arribaran noves alegries.

AJUNTAMENT DE
CABRILS

 www.cabrils.cat
 937 539 660
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A l’hora d’escollir un cen-
tre esportiu on entre-
nar, gaudir, posar-te en 
forma i fer amics,  quins 

son els primers factors en què 
pensem? Sí, proximitat, qualitat 
i preu. Sens dubte, el Centre Es-
portiu Municipal Canet, gestionat 
per la fundació H2O, reuneix tots 
aquests aspectes -i molts d’al-
tres-, perquè fer esport sigui una 
activitat plaent i, sobretot, salu-
dable i a l’abast de tothom. Afegi-
ríem que també inclusiu, perquè 
la nostra raó de ser és que ningú 
es quedi enrere.
Aquest es el lema del CEM H2O, 
un centre esportiu que ha patit 
molt amb la pandèmia, però que 
va ser, gràcies a un gran esforç 
de les persones que hi treballen 
cada dia (empleats, direcció, etc.) 
el que mes temps va romandre 
obert durant les dures restricci-
ons de la COVID-19. Això va ser 
possible gràcies als seus espais 
exteriors i a la implicació del seu 
equip de professionals, instal·lant 
cada dia la sala de fitness a l’exte-
rior, així com les activitats dirigides 
a les pistes de pàdel. Actuacions 
que van tenir una gran acollida per 
part dels seus abonats.
Tot això és el que significa ser mu-
nicipal i de proximitat. El sacrifici 

ESPORT MUNICIPAL...

...ESPORT DE PROXIMITAT

zona d’estiraments.
	Piscina gran de 25 metres.
	Piscina petita de 12,5 metres.
	Vestidors dones, homes i nens 

completament equipats.
	Sauna Seca.
	Sauna de Vapor.
	Zona d’estètica, UVA I 

benestar.
	Bar/restaurant.
	Pàrquing .
	Més de 100 activitats dirigides 

a la setmana.
	Cursets de natació a partir 

dels 4 mesos.
	Campus d’estiu.
	Servei d’entrenament personal
	Personal professional, motivat 

i preparat per fer-te gaudir i 
aprendre mentre pràctiques la 
disciplina que més t’agrada.

El CEM H2O porta molt anys te-
nint cura de la salut física de mi-
lers de canetencs i altres clients 
de municipis del voltant, perquè 
és un centre obert a tothom. 
Aquest és el seu compromís:
	Tindràs una  activitat física 

completa.
	Milloraràs els hàbits socials.
	Milloraràs la teva autoestima.
	Milloraràs la teva salut.
	Milloraràs la teva condició 

física.

Classes dirigides, sala fitness, dues piscines, 
sauna, estètica, bar/restaurant: un ampli ventall 
de serveis per gaudir de l’esport i millorar la salut 

AJUNTAMENT DE
CANET DE MAR

 www.canetdemar.cat
 937 943 940

H2O FITNESS&CLUB
Ronda Ferrer de Canet, 12 
08360 Canet de Mar

 937 943 966

de saber que tot el que fas pels 
altres importa, compta, posant 
noms i cognoms a les persones 
que estàs ajudant.

El CEM H2O és un centre ple 
d’experiències, on trobar dins 
d’una mateixa instal·lació un am-
pli ventall de serveis. 

Entre d’altres, són aquests:
	4 sales d’activitats dirigides 

amb diferents paviments 
(inclòs Cycling) + 2 pistes de 
pàdel auxiliars per a tal efecte.

	Sala de fitness completament 
equipada amb zona 
d’entrenament funcional, 
cardiovascular, muscular i 
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L
’Atlètic Masnou és un club esportiu 
que, des de la seva creació el 1967, 
té com a principal objectiu la pro-
moció del futbol base i del futbol 
formatiu, posant especial èmfasi 

en aspectes como el respecte, la solidaritat, 
l’amistat, la igualtat i la companyonia...
El 2015, sent  aleshores el president David 
Forniers, va néixer la idea, inspirada en el 
‘Tercer Temps’ del rugbi, del ‘Cinquè Temps’. 
Una campanya educativa i de formació per 
als mes petits del club, aquells que juguen a 
Futbol 7, on els partits tenen quatre parts.
Una vegada acabats els partits, els dos 
equips pugen junts els 53 esglaons que se-
paren els vestidors de la terrassa del bar. 
Tots dos equips, amb els seus entrenadors 
al capdavant, comparteixen un petit aperitiu 
tots junts. Els qui minuts abans lluitaven per 
derrotar l’adversari, passen a compartir taula, 
parlen, riuen i gaudeixen plegats. Aquí ja no 
hi ha rivals!
Una iniciativa que ha estat premiada per la 

Des de 2015 el Club Atlètic Masnou implanta aquesta iniciativa entre els seus jugadors 
de Futbol 7 i Escoleta: quan acaba el partit, tots dos equips, amb els seus entrenadors al 
capdavant, comparteixen un petit aperitiu tots junts. Els qui minuts abans lluitaven per 

derrotar l’adversari, passen a compartir taula, parlen, riuen i gaudeixen plegats

"El respecte per l’altre, saber guanyar 
i saber perdre, son valors que 

t’acompanyaran sempre al llarg de la 
teva vida”, explica Lourdes Sesma

EL ‘CINQUÈ TEMPS’, UN 
EXEMPLE DE RESPECTE  

PER ALS MÉS PETITS

PRESENTA:

HISTÒRIES SOLIDÀRIES DE L’ESPORT  2/9

Fundació de la Federació Catalana de Futbol 
en una de les seves edicions de ‘Premis Soli-
daris’: “Hem d’inculcar als més petis, des que 
comencen a practicar un esports, que la part 
competitiva està molt bé, però és molt més 
important la vessant educativa i formativa, 
perquè una victòria o un partit es recorda du-
rant un temps i moltes vegades s’oblida, però 
l’educació, el respecte per l’altre, saber gua-
nyar i saber perdre, son valors que t’acompa-
nyaran sempre al llarg de la teva vida”, explica 
Lourdes Sesma, actual presidenta de l’Atlètic 
Masnou que va recuperar el ‘Cinquè Temps’ 
tan aviat es va superar la pandèmia.
En l’actualitat, el Club Atlètic Masnou té 17 
equips de Futbol 7, és a dir, prop de 200 juga-
dors prebenjamins, benjamins i alevins, a més 
de l’Escoleta, que també participa en aquesta 
activitat. Quan els equips del club masnoví 
juguen a casa, després de cada partit, tots els 
integrants pugen junts a la zona on hi ha el bar, 
beuen aigua i mengen fruita i patates fregides, 
facilitades pels esponsors del club.
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El Consorci de Promoció 
Turística Costa del Ma-
resme convoca la terce-
ra edició de la caminada 

per la Via Marina del Camí de 
Sant Jaume. Se celebrarà el dia 16 
d’abril i passarà per l’Alt Maresme 
amb l’objectiu de promocionar el 
Camí de Sant Jaume al seu pas 
per la comarca, fomentar l’acti-
vitat física i recórrer part de l’en-
tramat de camins que ressegueix 
l’antiga Via Augusta. 
Sortirà a les 9h de la plaça Xesco 
Boix de Malgrat de Mar i acabarà 
al Parc del Litoral de Sant Pol de 
Mar. El camí passa en tot moment 
per la façana marítima, gaudint 
de les immillorables vistes del 

ESPORT
ESCOLAR
3a EDICIÓ

El 16 d'abril, 
caminada Via 
Marina del Camí 
de Sant Jaume

Cinquena edició del Dia de l’Educació   Física al Carrer
U n any més, ens vàrem 

donar cita al carrer per 
donar a conèixer a la 
ciutat com es treballa 

l’educació física i donar visibilitat 
a la matèria, pilar molt important 
per al desenvolupament integral 
i l’aprenentatge 
dels nens i nenes.
El 30 de març và-
rem celebrar el 
Dia de l’Educació 
Física al Carrer, 
omplint el parc 
central de Mata-
ró de 90 classes 
simultànies d’educació física, 
impartides pels professors i pro-
fessores de 30 escoles de Mataró 
per a més de 2.000 nens i nenes 
de tercer i quart de primària.
La jornada va constar de dues 
parts. A la primera part cada grup 

classe va realitzar la sessió d’edu-
cació física, organitzada i coordi-
nada pel seu professorat en un 
espai assignat del Nou Parc Cen-
tral. Posteriorment la segona part 
es va fer a l’espai firal i va rebre una 
masterclass d’aeròbic amb totes 

les escoles parti-
cipants alhora.
Aquesta cita anu-
al representa la 
promoció  dels 
hàbits saludables 
i l’activitat física 
per excel·lència. 
Agraïm una ve-

gada més la participació de totes 
les escoles i l’empenta de tots els 
professors i professores que dia 
a dia apropen el moviment als in-
fants…i ens tornem a veure l’any 
vinent per tornar a omplir els car-
rers d’alegria.

mar Mediterrani des de la costa 
maresmenca. Un itinerari de 12 
km planer que voreja les pobla-
cions passant pel seu passeig 
marítim, on cada municipi habili-
tarà un punt de segellat temporal 
perquè els caminadors marquin 
la seva compostela. 

L’any 2018 es va celebrar la pri-
mera caminada, que significava 
la inauguració del camí, recor-

fer-la més accessible. La inscrip-
ció es pot fer www.gesport.cat al 
preu de 3 euros, que inclou avitu-
allament per als participants i una 
samarreta commemorativa. 
La Via Marina del Camí de Sant 
Jaume uneix la ciutat de Girona 
amb la de Barcelona resseguint 
l'antiga Via Marina de la Via Au-

90 classes simultànies 
impartides per 

professors de 30 escoles 
de Mataró amb més de 

2.000 nens i nenes

L'objectiu és fomentar 
l'activitat física i 
recórrer part de 

l'entramat de camins de 
l'antiga Via Augusta

rent l’etapa 4, entre Sant Pol de 
Mar i Mataró. L’any següent la ca-
minada pertanyia a la cinquena 
etapa, entre Mataró i Sant Adrià 
del Besòs. Enguany només s’ha 
programat una part de la terce-
ra etapa -completa comprèn de 
Lloret de Mar a Sant Pol- per tal 
de donar-li un caire més familiar i 
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Plaça Miquel Biada, 1, 08301 Mataró
 www.cemaresme.cat
 937 570 139

D
esprès de l’èxit de les edicions anteriors, ens complau 
comunicar que arriba la quarta edició del Concurs 
Fotogràfic en l’àmbit de l’Activitat Física i l’Esport.
L’objectiu del Concurs és destacar fotogràficament els 
valors i les emocions de la pràctica de l’activitat física i 

l’esport en qualsevol de les seves manifestacions. 
Des d’Esportiu Maresme i el Consell Esportiu del Maresme promovem 
la pràctica de l’activitat física i l’esport, posem en rellevància les 
entitats que fomenten aquesta pràctica i donem suport als clubs, 
entitats i esportistes de la Comarca del Maresme.
Ens ajudes a retratar allò que l’esport significa per a tu?
Mantenim les dues categories de participació: 
LA CATEGORIA ESCOLAR: aquelles manifestacions de l’activitat 
física i l’esport (competitiu o no competitiu) adreçades a persones 
en edat escolar (0-18 anys) que es realitzen dins de la Comarca del 
Maresme.
LA CATEGORIA GENERAL: aquelles manifestacions de l’activitat 
física i esport (competitiu o no competitiu) adreçades a persones 
de 18 anys o més que es realitzen dins de la Comarca del Maresme.

Participar és molt senzill!
S’utilitzarà l’aplicació Instagram com a plataforma de presentació 
de les fotografies, i s’han de seguir els següents passos perquè les 
candidatures siguin vàlides:

1. Seguir a Instagram a @ce_maresme i @esportiu_maresme
2. Omplir el formulari d’inscripció. El trobaràs a la biografia d’Instagram 

dels organitzadors: @ce_maresme i @esportiu_maresme. 
3. Fes un post a Instagram (no seran vàlids els stories) amb la fotografia 

amb què vulguis participar afegint:
a. El hashtag:
 #concursesportiumaresmeCEM
b. Esmentant a @ce_maresme i @esportiu_maresme
c. Posant un títol a la teva fotografia
d. Indicant si participa a la categoria escolar o a la categoria general.
e. Anomenant a quin municipi del Maresme ha estat realitzada la 

fotografia.

Es poden presentar tantes fotografies com es vulgui però sempre 
pujant-les d’una en una!
A més a més...tenim premis!!! Els primers, segons i tercers classificats 
de cada categoria s’enduran un xec regal per la compra de material 
esportiu valorats en 100, 75 i 50 euros respectivament!
El període de presentació de fotografies es fins el 21 de juliol de 2023 
per ambdues categories.
Prepara la teva càmera i anima’t a compartir amb nosaltres la 
màgia de l’esport!!!!

REGISTRA’T ONLINE A TRAVÉS DEL FORMULARI I PARTICIPA-HI

Arriba la 4a edició 
del Concurs de 
Fotografia sobre 
l’ACTIVITAT 
FÍSICA i ESPORT

3a EDICIÓ

Cinquena edició del Dia de l’Educació   Física al Carrer

gusta. Setze municipis del Ma-
resme compten amb punts de 
segellat per a les persones que 
s’animen a fer el recorregut, que 
són Malgrat de Mar, Santa Susan-
na, Pineda de Mar, Calella, Sant 
Pol de Mar, Canet de Mar, Arenys 
de Mar, Caldes d’Estrac, Sant Vi-
cenç de Montalt, Sant Andreu de 

Llavaneres, Mataró, Cabrera de 
Mar, Vilassar de Mar, Premià de Mar, 
El Masnou i Montgat. Els espais on 
es pot segellar la credencial són 
punts turístics com museus, ho-
tels, restaurants o fins i tot el Cen-
tre de Control del Port Balís, a més 
d’altres edificis institucionals com 
ajuntaments o oficines de turisme.
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“Ens hem de plantejar 

nous reptes”

Esport iu Maresme vol 
conèixer de primera mà la 
realitat de l’esport a la nos-
tra comarca i és per això 

que periòdicament parlem amb 
alcaldes i regidors. Aquest mes és 
el torn de Tiana, un municipi amb 
una magnífica tradició esportiva.

Quin és el pressupost anual de 
la regidoria d’Esports de l’Ajun-
tament de Tiana? 
El pressupost anual ordinari és de 
73.500€. Aquí hem d’incloure el 
manteniment de les instal·lacions, 
les subvencions a entitats i clubs i la 
promoció esportiva, sense comp-
tar despeses de subministres. 

Quines inversions s’han fet?
Des de que soc regidor d’Esports 
s’ha fet la major aportació eco-
nòmica en manteniment i millora 
de les instal·lacions dels últims 
10 anys. Quan acabi la legisla-
tura s’hauran executat més de 
400.000€ en millores en el camp 
de futbol, piscina descoberta mu-
nicipal, pavelló i al Parc de Can 
Puigcarbó, i restaran pendents 
uns altres 150.000€ per renovar 
tota la coberta del pavelló.
 
Què destacaria de Tiana en ma-
tèria esportiva?
El poble té molts esportistes de 

gran qualitat i nivell. Des de l’es-
grima, atletisme, karate, pàdel, 
ciclisme, patinatge... fins arribar 
als esports en equip. Algunes 
d’aquestes modalitats no es po-
den practicar a Tiana però les se-
guim de prop. A nivell amateur en 
tenim molts i d’una gran qualitat. 
L’esport femení, per cert, ha donat 
un salt molt important. L’esport ti-
anenc aposta per la feminització, 
l’esport jove i l’esport veterà, a més 
de la potenciació del multiesport 
a les escoles. La mirada inclusiva 
i de gènere ha estat clara per part 
d’aquest govern, també per evitar 
discriminacions per LGTBIfòbia i 
educar en valors i fair play.

Quins projectes tenen a curt o 
llarg termini per millorar l’esport 
a Tiana?
Si parlem de projecte esportiu, la 
propera legislatura serà clau per 
redissenyar-lo. Ens hem de plan-
tejar nous reptes i amb això estem. 
Parlem d’un rebrading mitjançant 
un nou Pla estratègic de l’esport. 
Ho volem fer de la mà de col·lec-
tius, entitats, clubs, federacions, 
organitzacions, ciutadans, espor-
tistes, gestors d’equipaments, 
associacions de mares i pares 
d’alumnes, associacions de veïns. 
L’objectiu és que tots puguin ex-
pressar de manera participada les 
seves opinions i incidir en el full de 
ruta que, col·lectivament, hem de 
seguir per al desenvolupament 
del sistema esportiu de Tiana dels 
propers anys.

A nivell d’equipaments?
Si parlem d’equipaments, a ban-
da de continuar amb la millora de 
l’eficiència energètica, Tiana té 
un dèficit d’instal·lacions que s’ha 
d’atendre al més aviat possible. 
L’Institut, per exemple, no té gim-
nàs, fan servir el pavelló, i altres 
clubs no poden continuar creixent 
per falta d’espai. Aquest és el nos-
tre mal de cap cada temporada. 
Sobretot, a l‘hora de quadrar hora-
ris i de fer créixer les oportunitats 

“L’esport tianenc 
aposta per 

la feminització, 
l’esport jove i l’esport 

veterà, a més 
de la potenciació 
del multiesport 

a les escoles” 

perquè cap nen o nena no tinguin 
lloc per falta d’espai.  

Solucions?
Ara mateix, hi ha en fase de dis-
cussió una modificació del Pla 
General Metropolità (MPGM) on 
estaria entre d’altres, el trasllat de 
la deixalleria que es troba al cos-
tat del pavelló. Si es dona el cas, 
el nostre compromís seria que 
en els terrenys que ocupa actu-
alment la deixalleria  es construís 
una pista poliesportiva semico-
berta. D’aquesta manera, es podria 
ampliar més l’oferta, el nombre 
de practicants i culminar la zona 
poliesportiva com el gran centre 
neuràlgic de l’esport tianenc.

Com va arribar a la política?
“Si vols canviar les coses, impli-
ca-t’hi” amb aquesta frase és per 
la que em vaig decidir d’entrar en 
política. Vaig transitar pel món sin-
dical abans de donar el pas defi-
nitiu a la política del meu poble.  
M’he posat com a obligació en el 
trànsit de la vida contribuir a millo-
rar la vida de les persones i a tenir 
cura del planeta. Ja no per mi, sinó 
per les generacions futures. 

Vostè és esportista?
De petit sempre vaig jugar a fut-

PERFIL
ALBERT SALES CASTELL

◗ 17 de setembre de 1976
◗ Casat, una filla

◗ Graduat en Administració 
i Gestió Pública per la 

Universitat de Barcelona. 
Postgrau en Comunicació i 

Lideratge Polític.
◗ Empleat públic

◗ PSC

ENTITATS ESPORTIVES 
Centre Cultural Esportiu 
Tiana (CCE Tiana), Club 

de Voleibol, Club de 
Patinatge, Futbol Sala 
Associació Esportiva 
Tiana, Fes Tri Tiana 

Club de Triatló, Aikido, 
Petanca Tiana,  Bike 

Tiana, Casino de Tiana, 
Club Excursionista de 

Tiana, Duet Sports i fins 
fa poc Saltamarges BTT 
Club. A banda, esports 

extraescolars a través de 
les AFA.

bol, i vaig arribar a jugar a l’Eivissa. 
Després he descobert el pàdel i hi 
jugo de tant en tant. 
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35  
MODALITATS  
DE TIR
DIFERENTS
 
GALERIES D’ARMES DE FOC
GALERIES D’AIRE COMPRIMIT
GALERIES D’AIR SOFT

.FORMACIÓ
(4 INSTRUCTORS 

NACIONALS)

.CURSOS DE 
RECÀRREGA

.SERVEI 
D’ARMERIA

.HABILITACIONS 
IPSC

VESTIDORS І CLUB SOCIAL І RESTAURANT І BAR

LES MILLORS INSTAL·LACIONS INDOOR DE CATALUNYA
CLUB DE TIR DE PRECISIÓ GRANOLLERS

3.800 m2
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